



Daniele Daminelli.

# Studio 2046

TREVIGLIO

## Chic atemporel

Formé par Daniele Daminelli – qui a fait ses classes chez Dimorestudio – et Mauro Ongis, Studio 2046, créé en 2017, perpétue l'esprit du chic italien avec un souffle contemporain. **Style.** Leurs influences, comme le cinéma asiatique (leur nom est un clin d'œil au film *2046* de Wong Kar-wai) la mode, l'art baroque ou les grandes figures du design Italien ponctuent des projets où les frontières entre passé, présent et futur se brouillent volontairement. Des espaces romantiques, émotionnels et théâtralisés. **Actualité.** L'aménagement de leur atelier-showroom dans un palais du XVIII<sup>e</sup> siècle au centre de Treviglio, le concept store Agape à Bergame, la boutique Loop à Treviglio ou encore une maison de campagne près de Milan. **M.F.**

## Transcending time

*Founded in 2017 by Dimorestudio veteran Daniele Daminelli and Mauro Ongis, Studio 2046 perpetuates the spirit of Italian elegance with a contemporary edge. **Style.** Their influences, including Asian cinema (the agency's name is a nod to Wong Kar-wai's film 2046), fashion, baroque art and the iconic figures of Italian design, are reflected in projects that blur the boundaries between past, present and future. The result: romantic, theatrical spaces charged with feeling. **What's new.** The completion of their studio-showroom in an 18th-century palace in central Treviglio, the Agape concept store in Bergamo, the Loop shop in Treviglio and a country house near Milan. **M.F.***



Photos Nathalie Krag / Living Inside Agency

L'atelier-showroom de Studio 2046 à Treviglio.  
The Studio 2046 headquarters and showroom in Treviglio.